جمعية الأمناء العاميّن للبرلمانات الوطنية مؤتمر سانت بطرسبرغ 15 - 18 تشرين الأول/ أكتوبر 2017

إذا كنت ترغب في تقديم مداخلة في المؤتمر، يرجى ملء هذه الاستمارة. ويرجى ملاحظة أنه سيتم وضع المداخلات المختارة على جدول الأعمال المقرر أن توافق عليه اللجنة التنفيذية يوم الإثنين 16 تشرين الأول/ أكتوبر 2017. ويجب تقديم نسخة عن كل اتصال باللغتين الإنجليزية والفرنسية.

(تعاد إلى إميلي كوماندر، الأمين العام بالتناوب، في موعد لا يتجاوز 18 أيلول/ سبتمبر 2017) commandere@parliament.uk

ود أن أقدم مداخلة في مؤتمر جمعية الأمناء العاميّن للبرلمانات الوطنية في جنيف بشأن الموضوع التالي:
لاسم:
ئېلد:
لجحلس:لخجلس:
إستناداً إلى قرار اللجنة التنفيذية لجميعة الأمناء العامين للبرلمانات الوطنية، ينبغي ألا تتجاوز مدة المداخلة عش
قائق.

ASGP

St Petersburg Conference

15 - 18 October 2017

If you would like to present a communication at the conference, please fill in this form.

Please note that selected communications will be put onto the agenda that is scheduled to be agreed by the Executive Committee on Monday 16 October 2017.

A copy of each communication must be supplied in both English and French.

(To be returned to Emily COMMANDER, Joint Secretary, <u>by 18 September 2017 at the latest.</u>)

commandere@parliament.uk

I would like to present a communication at the ASGP conference in Geneva on the following subject :
NAME (CAPITAL LETTERS) :
COUNTRY:
HOUSE:

In compliance with a decision taken by the Executive Committee, the presentation of your communication should not exceed ten minutes.